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Zápis 

z 88. schůze Rady města Blatná, která se konala dne 18. července 2018 

 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatná v 7:31 hodin. 

 

Přítomni: paní starostka, pan místostarosta, Ing. Flandera, Bc. Scheinherr 

Omluven: p. Srb 

 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: p. místostarosta, Bc. Scheinherr 

Hlasování: 4 – 0 – 0.    

 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že 

materiály byly na dnešní schůzi odeslány včas. Poukazuje na to, že na stůl bylo předloženo 

doplnění programu o bod č. 15 – Žádost o uzavření smlouvy o sdružených dodávkách 

elektřiny, což je tedy smlouva s firmou E.ON Energie, a.s. Doplňuje, že se jedná o byt v ulici 

Holečkova a to v základní škole, přičemž předmětná společnost původně poslala smlouvu se 

špatnou adresou, a proto je tedy tento materiál předložen dodatečně na stůl. Dotazuje se, zdali má 

někdo z radních nějaké připomínky k programu, není tomu tak, a proto nechává hlasovat o 

doplněném programu jednání.   

Hlasování: 4 – 0 – 0.  

 

Bod č. 1 – Kontrola plnění minulých usnesení  

Pan místostarosta informuje, že hovořil s pracovníky odboru životního prostředí ohledně podání 

žádosti v rámci dotačního programu OPŽP na regeneraci zeleně v parku Husovy sady, kdy mu 

bylo sděleno, že věcně a formálně je předmětná žádost správně a že nyní se čeká na vyhodnocení. 

Dále uvádí, že zítřejšího dne v 11 hodin dojde k převzetí elektroskútru, kvůli kterému byla minulý 

týden svolána mimořádná schůze Rady města Blatná. Dotazuje se, zdali mají radní k přehledu 

plnění minulých usnesení nějaké dotazy či připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu 

připomínky.   

 

Bod č. 3 – Žádost o vstup do pozemků ve vlastnictví města Blatná  

Ing. Flandera požaduje v záručních podmínkách uvést, aby firma předmětnou část, do které bude 

vstupovat, provizorně zaasfaltovala, následně po roce vyfrézovala třímetrový pruh a dorovnala vše 

pořádně finišerem, tak jako to provádí plynaři, protože na předmětném místě je opravdu pěkná 

asfaltová cesta, která se dělala nedávno.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 228/18 

 

Bod č. 4 – Žádost o souhlas se zvláštním užíváním a uzavírkou místní komunikace – filmové 

projekce 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 229/18 

 

Bod č. 5 – Žádost o stanovisko k povolení připojení (sjezdu), ul. Řečická 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 230/18 

 

Bod č. 6 – Žádost o schválení bezúplatného převodu nepotřebného majetku ze ZŠ T. G. 

Masaryka Blatná do majetku MŠ Blatná, Vrchlického 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 231/18 

 

Bod č. 7 – Jmenování členů konkursní komise pro konkursní řízení na vedoucí pracovní 

místo ředitele/ky Mateřské školy Blatná, Vrchlického  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 232/18 
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Bod č. 8 – Vydání stanoviska obce k potřebnosti sociálních služeb 

Bez připomínek. 

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 233/18 

 

Bod č. 9 – Žádost Domova Libníč a CSS Empatie o finanční spoluúčast na úhradě nákladů 

pobytové služby pro občana města Blatná  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 234/18 

 

Bod č. 10 – Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení přijetí darů 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 235/18 

 

Bod č. 11 – Petice obyvatel DPS Blatná – ukončení nájemního vztahu  

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 236/18 

 

Bod č. 12 – Návrh Organizačního řádu MěÚ Blatná, úplného novelizovaného znění 

s účinností od 1. 9. 2018 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 237/18 

 

Bod č. 13 – Žádost firmy Kompakt spol. s r.o. o povolení použití znaku města Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 238/18 

 

Bod č. 14 – Oznámení o přechodu nájmu 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 239/18 

 

Bod č. 15 – Žádost o uzavření smlouvy o sdružených dodávkách elektřiny 

Bez připomínek.  

Hlasování: 4 – 0 – 0. Usnesení č. 240/18 

 

Informace: a) Stav peněžních prostředků města k 30.06.2018 

 

b) Oznámení CKVB o dočasném obsazení pracovní pozice v knihovně  

 

c) Zápis z jednání Komise pro výchovu a vzdělávání  

 

d) Stav nezaměstnanosti za 1. pololetí roku 2018 

 

e) Změna v číslování nařízení města Blatná 

 

Paní starostka se dotazuje, zdali má někdo z radních nějaký dotaz či připomínku, není tomu tak. 

 

Paní starostka v 8:10 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná.  

 

Zapsala: Gabriela Mlíčková 

 

 


